
Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
13. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült: Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. szeptember 26-án 
     megtartott lakossági fórummal egybekötött nyilvános testületi üléséről 
 
N a p i r e n d:  
1./  Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Képviselő-testület és  
      szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati  
      rendelete módosítására           16/2017.(IX.27.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete talajterhelési díjról szóló  
     rendelete elfogadására          17/2017.(IX.27.) rendelet 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2017. évi  
     költségvetéséről szóló 4/2017. (II.15.) önkormányzati rendelete módosítására 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester       18/2017.(IX.27.) rendelet 
 
4./  Palotási Gyermeklánc Óvoda 2016/2017. nevelési évről szóló beszámolójának  
      megtárgyalása és elfogadása     112/2017.(IX.26.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
5./ KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer   
     országos kiterjesztéséhez pályázat keretében eszközbeszerzésre érkezett árajánlatok  
     megtárgyalása       113/2017.(IX.26.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
6./ Egyebek 

a.) Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit 
Közhasznú Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megválasztásáról  

                              114/2017.(IX.26.) határozat 
b.) Palotás, Szabadság út 45. ingatlan tulajdonosainak kérelme 

 
 
LAKOSSÁGI FÓRUM napirendje: 
 
1./ Településképi Arculati Kézikönyv és Településképi rendelet készítése 
 
 
 
 
 
 
 



 2 

Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

13. számú nyílt rendkívüli ülés 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
 

Készült:  Palotás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. szeptember 26-án 
     megtartott lakossági fórummal egybekötött nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
             Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Almási Lajos alpolgármester, Ambrus Nándorné, 
Dúzsné Szita Mária, Hegyi Tamás, Krekács Istvánné, Polonkai Katalin önkormányzati 
képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Bali Veronika Katalin óvodavezető 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 7 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a rendkívüli testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a nyilvános rendkívüli ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az 
ülés napirendje a következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Képviselő-testület és 
szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati 
rendelete módosítására  
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete talajterhelési díjról szóló 
rendelete elfogadására 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2017. évi 
költségvetéséről szóló 4/2017. (II.15.) önkormányzati rendelete módosítására 
4./ Palotási Gyermeklánc Óvoda 2016/2017. nevelési évről szóló beszámolójának 
megtárgyalása és elfogadása 
5./ KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer 
országos kiterjesztéséhez pályázat keretében eszközbeszerzésre érkezett árajánlatok 
megtárgyalása 
6./ Egyebek 
a.) Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Kft. 
felügyelőbizottsági tagjainak megválasztásáról  
b.) Palotás, Szabadság út 45. ingatlan tulajdonosainak kérelme 
 
 
I. NAPIREND: 

 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Képviselő-testület és 

szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati 
rendelete módosítására 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: A Fogorvosi ügyeleti ellátás és Háziorvosi alapellátás mint 
kormányzati funkciók nem szerepeltek az SZMSZ-ben, amelyeket most szükséges felvenni a 
megfelelő kormányzati funkcióra könyvelés érdekében. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

   16/2017. (IX.27.) önkormányzati rendelete 
 

a Képviselő-testület és szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. 
(XI.28.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
II. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete talajterhelési díjról szóló 
rendelete elfogadására 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Megkérem Jegyző Asszonyt tájékoztassa a képviselő-testületet 
a talajterhelési díj rendelet megalkotásáról. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A rendelet 2015. évi megalkotása óta számos olyan jogszabály 
változott, amelyre hivatkozunk, illetőleg ami alapján az akkori rendeletünk elkészült. Ebben 
az évben célellenőrzés keretében vizsgálta a Törvényességi Felügyeleti Osztály valamennyi 
adó díj rendeletünket, ők hívták fel a figyelmünket, hogy mindenképpen módosítsuk, hogy a 
jelenleg hatályos jogszabályoknak megfeleljenek. Tekintettel arra, hogy a rendelet bevezető 
részében mi az Alaptörvény egy pontjára nem hivatkoztunk, ahogy kellett volna, ezért 
szükséges új rendelet megalkotása, nem lehet a korábbi rendeletet módosítani, mert a 
bevezető részben az Alaptörvény egy alpontja hiányzott és az nem módosítható. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
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Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

   17/2017. (IX.27.) önkormányzati rendelete 
 

a talajterhelési díjról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
III. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2017. évi 

költségvetéséről szóló 4/2017. (II.15.) önkormányzati rendelete módosítására 
(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A Pénzügyi Bizottság tegnapi napon tárgyalta a rendelet-
tervezetet, megkérem a bizottság elnökét egy rövid tájékoztató megtartására. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: A tegnapi bizottsági ülésen átbeszéltük a főbb számokat. 
Amit megkaptunk  elterjesztést és rendeletmódosítást az egy nagyon jó anyag, teljes 
mértékben lefed mindent és igazából annak jó és érthető, aki benne van és tudja mi van a 
számok mögött. Kértem, hogy a testületi ülésre inkább egy anyagot, fókuszálva arra, hogy mi 
változott és az mit jelent. Igazából ez a költségvetési módosítás egyrészt a jogszabályi 
változások, a megnyert pályázati pénzről és a bérkompenzációról, pótlékról szól. Nagyon 
részletesen kidolgozott anyag, de azt hiányolom, hogy ez mihez képest történt.  
 
Ambrus Nándorné képviselő: Én is kétszer átolvastam, mondanak nekem is a számok 
valamit, de nem eleget, teljesen nem látom át, és szerintem többen is vagyunk így. Ezt 
biztosan így kell elkészíteni, nem nekünk készül de, ha valahogy le lehetne egyszerűsíteni, 
hogy a közember is értse. 
 
Molnárné Ocsovszki Henriette pü-i ügyintéző: Ebbe a költségvetési módosításba a 
központi költségvetési bevételeken kívül semmi más nincs betéve, csak azok a kiadások 
szerepelnek, amikről a testület már egyszer döntött.  
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Maximálisan egyetértek abban, hogy ha ezt a testületnek kell 
jóváhagyni, akkor készüljön egy olyan anyag, ami a testület számára is jobban érthető. Ebből 
az anyagból nem jön ki az, hogy ami félre volt téve az eredeti költségvetésbe 7,5 millió forint 
önerő, az már szinte nincs, mert elköltöttük dologi kiadásra.  
 
Molnárné Ocsovszki Henriette pü-i ügyintéző: Akkor, amikor a testület döntött azokról a 
kiadásokról mindenki tudta jól, hogy nincs fedezet. 
 
Szabó Mihály polgármester: A 7,5 millió forint önerő betervezésre került, ez az összeg 
olyan helyre került, ahol szükség van rá. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Csak azt szeretném mondani, hogy baj van, ha elfogy az a 
pénz és elindul a következő év, akkor már ez a 7,5 millió forint sem lesz. Egyébként 
elfogadásra javaslom, mert egy nagyon komplex anyag, tükrözi azt, ami történik. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Komoly baj van az egész feladatfinanszírozási rendszerrel, 
mindent csak arra lehet költeni, oda kell figyelni, hogy lehívható legyen a központi 
költségvetésből, és ez csak nehezebb lesz. Nincs kiszámítható gondolkodás a központi 
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költségvetésben sem, ezért mi sem tudunk kiszámíthatóan előre gondolkodni, ahogy nem 
tudtuk hogy bérkompenzációra mennyit kapunk mi is csak hozzávetőlegesen tudunk tervezni. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Kérek mindenkit, hogy kezdjen el gondolkodni bevétel 
növelő oldalon és kiadás csökkentő oldalon, mert nagyon nagy szükség lesz rá. Esetleg 
gondolkodni lehet adóemelésben is. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 
   18/2017. (IX.27.) önkormányzati rendelete 

 
a 2017. évi költségvetés módosításáról I. 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
IV. NAPIREND: 
 

Palotási Gyermeklánc Óvoda 2016/2017. nevelési évről szóló beszámolójának 
megtárgyalása és elfogadása 

(beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Szabó Mihály polgármester: A képviselők a beszámolót írásban megkapták, kérem tegyék 
fel kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Krekács Istvánné képviselő: Olvastam a beszámolóban, hogy a mostani nevelési évtől a 
pedagógiai asszisztens adminisztratív feladatokat is el fog látni, tehermentesítés miatt. Az 
inkább óvodatitkári feladat és a pedagógiai asszisztens a pedagógus munkáját segíti, a 
munkaköri leírásba hivatalosan ez nem kerülhet bele. 
 
Bali Veronika Katalin óvodavezető: 2 órába gondoltam, hogy olyan dolgokra, mint más 
óvodában, ahol alkalmaznak 3 csoport után pedagógiai asszisztenst, ő vezetheti a jelenléti 
ívet, táppénzes papíroknak a vezetését előkészítheti, ezt abban a két órában gondoltam, amíg 
én bent vagyok a csoportban, majd ezt követően ő  is bejön a csoportba. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Az óvoda létszámából adódóan óvodatitkár államilag támogatott 
módon nem alkalmazható, tehát az itt kizárt a gyermeklétszám miatt. 
Örömmel láttuk a beszámolóban, hogy Zöld Óvoda lett a Palotási Gyermeklánc Óvoda, ez 
milyen többletfeladatokat jelent a dolgozóknak, mit jelent az óvodai csoportok számára? 
 
Bali Veronika Katalin óvodavezető: Nagyon örülök, hogy van ilyen lehetőség 
Magyarországon, ez inkább egy címet jelent, semmilyen pénzösszeggel, adománnyal nem jár. 
Kritériumrendszere van, aminek nagyon szigorúan meg kell felelni, 3 évente lehet pályázni. 
Az elmúlt két évben a környezeti nevelés, amit az óvoda végzett, magasabb szintre emeljük, 
amit most gyakorlatban meg tudunk csinálni. Mindent megismertetni a gyermekekkel, például 
szelektív hulladékgyűjtés, napelem, a környezeti nevelés a kiemelt feladat. 
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Ambrus Nándorné képviselő: A beszámolóból az tűnik ki, hogy egy nagyon jól működő 
óvoda, amiben nagyon jó kapcsolatban vannak a munkatársak egymással, fejlődnek 
szakmailag, gyermekek fejlesztésére is különféle lehetőségek vannak. Örülhetünk, hogy 
Palotásnak ilyen jól működő óvodája van és ilyen szép gyermeklétszámmal. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A kisbágyoni telephely óvoda az olyan, mintha lenne egy 
harmadik csoportunk, igazából a Palotási Gyermeklánc Óvoda három csoportos óvoda, tehát 
létszámadatoknál háromszor 30 fős létszámmal lehet számolnunk, így a három csoport 
összesen 90 gyermeket tud fogadni fenntartói engedélyezéssel.  
 
Ambrus Nándorné képviselő: Olvastam a beszámolóban, hogy a fenntartóval való 
kapcsolatot fejleszteni kell, mit kell ezen a területen javítani, miben hiányos még az 
együttműködés? 
 
Bali Veronika Katalin óvodavezető: Tovább fejleszteni csak, nincs hiányosság, nagyon jó 
az előkészítés minden területen, a hivatali dolgozók maximálisan, készségesen 
rendelkezésemre állnak, a társulási tagokkal is jó a munkakapcsolat. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 

112/2017.(IX.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
2016/2017. nevelési évről szóló beszámolóját elfogadja. 

 
 
V. NAPIREND: 
 
KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer 

országos kiterjesztéséhez pályázat keretében eszközbeszerzésre érkezett árajánlatok 
megtárgyalása 

(árajánlatok a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Megkérem Jegyző Asszonyt a napirendi pont ismertetésére. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: 2018 nyarára tervezik kiépíteni a nemzeti távközlési 
gerinchálózatot (NTG), amin keresztül az ASP szakrendszerekkel fogunk csatlakozni a 
központhoz. ami egy stabilabb internetelérést fog biztosítani. Az ehhez szükséges eszközöket 
is lehetett a pályázatban igényelni, hogy ne saját bevétel terhére kelljen beszerezni. A még 
szükséges három eszközre kértük az árajánlatokat. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó Koczka Ferenc 
Számítástechnikai Kis-és Nagykereskedelmi Kft. által adott ajánlatot elfogadni, az ajánlat 
belefér a pályázati összegbe. 
 



 7 

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 

113/2017.(IX.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 
Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos kiterjesztéséhez 
pályázat keretében eszközbeszerzésre érkezett árajánlatok közül a Koczka Ferenc 
Számítástechnikai Kis-és Nagykereskedelmi Kft. által adott ajánlatot fogadja el. 

 
 
VII. Egyebek:  
 
a.) Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú 
Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megválasztásáról  
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és 
Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Kft-nél a felügyelő bizottsági tagok 2017. május 31-
ig voltak megbízva. Szükséges tagok megbízása három éves határozott időtartamra. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslat elfogadását. 
 

114/2017.(IX.26.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Térsége 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt 
Felelősségű Társaság (cg.száma: 10-09-033600, székhely: 3000 Hatvan, 054/14 
hrsz.) tagja akként határoz, hogy a társaság soron következő taggyűlésén támogatja 
Rodek Antal 3000 Hatvan, Horváth Mihály út 23. 2/8. szám alatti lakos, Sándor 
Sándor 5126 Jászfényszaru, Honvéd utca 25. szám alatti lakos és Dr. Szalai László 
3024 Lőrinci, Vörösmajori u. 47. szám alatti lakos felügyelőbizottsági taggá történő 
megválasztását a társaság e tárgyban tartandó taggyűlése napjától számított 3 éves 
határozott időtartamra akként, hogy a felügyelőbizottsági tagok tisztségüket 
ingyenesen, ellenszolgáltatás nélkül látják el.  

 
Palotás Község Önkormányzata felhatalmazza Palotás Község Polgármesterét, hogy a 
soron következő taggyűlésen Palotás Község Önkormányzata tagot képviselje, 
helyette és nevében tagsági jogokat Palotás Község Önkormányzata jelen képviselő-
testületi határozatában foglaltaknak megfelelően gyakorolja. 

 
Határidő: A kft. soron következő taggyűlésen 
Felelős: Szabó Mihály Palotás Község Polgármestere 
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b.) Palotás, Szabadság út 45. ingatlan tulajdonosainak kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: Kérelem ismertetése, mely a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Jogos a kérelmük, ki dönti el, hogy van-e megosztási 
lehetőség? 
 
Szabó Mihály polgármester: A helyi rendezési terv, a helyi építési szabályzat határozza 
meg. Az a probléma, hogy nincs konkrét területfelhasználási funkció adva erre a területre. 
Községközpontban van, kérdéses, hogy milyen funkció lenne a legmegfelelőbb. Hosszú távon 
a településnek arra a területre van-e szüksége, vagy pedig engedélyezzük, hogy arra a területre 
legyen beékelődve egy lakóház. Javaslom, hogy gondolkodjunk el róla, milyen célra lehetne 
hasznosítani esetleg. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal, a kérelemről későbbiekben 
átgondolást követően kíván dönteni. 
 

 
S Z Ü N E T 

 
 
A képviselő-testület munkáját LAKOSSÁGI FÓRUM keretében folytatja az alábbi 
napirenddel: 
 
Napirend: 
1./ Településképi Arculati Kézikönyv és Településképi rendelet készítése 
 
 
Szabó Mihály polgármester: A Települési Arculati Kézikönyv lényege, hogy mit 
szeretnénk, hogyan szeretnénk, hogy a településünk hogyan fejlődjön, hogyan alakítsuk, 
ebben kérjük a megjelentek segítségét, hogyan próbáljuk a jövő nemzedéke részére alakítani a 
települést. Kérünk továbbá segítséget abban is, hogy a településnek hol voltak a régi határai, 
hogyan állt össze a település szerkezete.  
 
Ambrus Nándorné képviselő: A település régi elnevezéseinek felkutatásával kapcsolatban a 
még most élő időseket kellene felkeresni, ebben ők tudnának segítséget nyújtani, talán élő 
szóban több minden elhangozhat, mint amit a könyvek és írások tartalmaznak. 
 
Szabó Mihály polgármester: A település régi elnevezései voltak, a Hankó, Csurgó, Kistér 
vagy Csincsa (bozótos rész), Bulgár kert, Dögtér, Kenderáztató, Kisutca (Rákóczi utca), a 
templom a falu szélén helyezkedett el és a templom mögött rész volt a Poletár, 
 
Ambrus József állampolgár: Amikor írták a Palotás története című könyvet, pontatlanul, 
hiányosan kerültek leírásra a nevek, nem szerepelt benne a Kispást, Nagypást. 
 
Szabó Mihály polgármester: Azt tudhatjuk-e, hogy a legrégebbi házak melyek lehetnek? 
 
Ambrus József állampolgár: Az én házam a legrégibb a településen, de régiek közül nincs 
már meg sok, a Szőlő utcában ilyen a Kerti Eszterék háza. 
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Mészáros Jánosné állampolgár: A Hunyadi utcai házak 1926 után épültek, akkor keletkezett 
az Újtelep elnevezés is. 
 
Szabó Mihály polgármester: Kérem tegyenek javaslatot a jövőbeni fejlesztési 
elképzelésekre. Például az Emlékmű környékére körforgalom kialakítására, park, új 
buszmegálló kialakítására, a meglévő kerítés elbontására, térkövezésre gondolok. 
 
Bali Jánosné állampolgár: A Bujáki-patakon a gyaloghíd felújításra szorul, nagyon jó lenne, 
ha erre sor kerülne. 
 
Ambrus József állampolgár: A Falunapot itt rendezzük a település közepén, általában a 
legmelegebb időszakban, egyetlen fa sincs a rendezvénytéren, fásítást kellene végezni. 
 
 
Az állampolgárok részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
megköszöni a részvételt, a lakossági fórumot bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 

                 Szabó Mihály sk                             dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                jegyző  
 
 
 
 


